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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Átverés az ezévi helikopteres felderítés 2 .!?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem az „Átverés az ezévi helikopteres felderítés!?” című írásbeli kérdésemre adott
válaszát, melyben arról tájékoztat, hogy minden, a légi felderítés során felvett parlagfűvel fertőzött
folt esetén elindultak a hatósági eljárások a mulasztókkal szemben .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mennyi hatósági eljárást indítottak el a mulasztókkal szemben a légi felderítés kapcsán ?
- Mikorra tervezik a az eljárások lezárását teljes mértékben ?

Mennyibe került konkrétan az ezévi helikopteres felmérés ?
Mekkora területet vizsgáltak át az említett módon? Kérem válaszában térjen ki arra, hog y
mely megyéket és annak mely területeit vizsgálták át a helikopteres felderítés során ?

Várom megtisztelő válaszát!

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő

Budapest, 2011 . november 10 .
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